
ZAPISNIK SA 21. SJEDNICE UO-a  SAMOSTALNOG  SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u,   
održane 30.08. 2016. godine 

 
Prisutni: D. Smital; N. Žuga; E. Fočo; S.Topalić; N. Čordalija; Dž. Kahrica; M. Baručija; M. Grbo; 
A. Džidić (zamjena za D. Miljević) 
Odsutni: N. Arnautović; B.Hamzagić; N. Hodžić; M. K. Pašalić; E. Čengić; G. Brkić;  
T. Maličbegović - opravdano 
O. Bukić; - neopravdano 
 
 
Dnevni red: 
 
1. Usvajanje zapisnika sa 20. sjednice U.O. SSR u BHRT-u 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u 
3. Blagajnički izvjestaj za mjesec juli 2016 
4. Izvjestaj BSO za juli 2016 
5. Dodjela pomoći 
6. Razno. 
 
AD 1 D. Smital je dao na glasanje predloženi dnevni red koji je jednoglasno usvojen. 
Prešlo se na analizu zapisnika sa 20. sjednice, koji je usvojen sa 8 ZA i 1 suzdržan glas. 
 
AD 2 D. Smital je upoznao prisutne o detaljima održanog sastanka sa generalnim direktorom 
11.08. kojem su prisustvovali D. Smital, Dž. Kahrica i E. Čengić. 
Generalni direktor je upoznao rukovodstvo sindikata sa ozbiljnošću finansijske situacije u 
kojoj se firma nalazi. Upućen je dopis Zdravstvenom osiguranju u vezi ovjere knjižica i 
očekuje se odgovor od odgovorne osobe, a koja je trenutno na GO.  
Rukovodstvo sindikata je zatražilo hitno rješavanje ovog problema, kao i isplatu toplog 
obroka, koji je i uplaćen u toku sutrašnjeg dana(12.08.). 
Također, rukovodstvo sindikata je obaviješteno da je uplaćena rata za digitalizaciju, te da se 
vrši prikupljanje novca za uplatu duga Zdravstvenom osiguranju. 
Gen. direktor je dogovorio nastavak prikupljanja rtv takse preko telekoma i ti ugovori će biti 
produžavani na mjesečnom nivou. Sjednica Parlamenta je 30.08. i tada se očekuje produženje 
prikupljanja rtv takse preko telekoma do kraja godine. Istovremeno će menadžment biti u 
kontaktu sa zastupnicima koji su predložili izmjene i dopune zakona kao i sa strankama koje 
su dostavili amandmane na ove prijedloge, a prvenstveno se tiču raspodjele rtv takse. 
 
Rukovodstvo sindikata je upoznalo gen.direktora sa jako lošim smještajem ekipe za vrijeme 
realizacije Davis Cup-a u Bihaću, a na dopis kolege Josipa Sogovića i snimatelja koji su bili 
na dispoziciji u Bihaću. Direktor je podržao prijedlog sindikata i zatražio da mu se isti dostavi 
u pismenoj formi, kako bi pravna služba na osnovu njega mogla napraviti odluku. Prijedlog je 
dostavljen u pisanoj formi, sa tekstom koji je usaglašen na 20. Sjednici UO. 
 
Na prijedlog sindikata, a zbog sve učestalijih krađa bicikala uposlenika ispred RTV Doma, 
gen.direktor je dao saglasnost da se u dogovoru sa gospodinom Avdom Ćustovićem, 
rukovodiocem službe obezbjeđenja, izmjesti parking za bicikla. Prijedlog UO Sindikata je 
bio, po dogovoru sa 20. Sjednice, da bude uz samu kućicu Službe obezbjedjenja ili sa druge 
strane zida u krugu RTV doma.  
Dopis u vezi izmjestanja parkinga za bicikla je 15.08.2016 godine dostavljen direktoru 
Sektora Upravljanje imovinom i investicije, gosp. Elviru Heti, i rukovodiocu Službe 



Obezbjeđenja, gosp. Avdi Čustoviću. Na navedeni dopis, rukovodstvo sindikata je dobilo 
odgovor u pisanoj formi od rukovodioca Službe Obezbjeđenja. 
Upravni odbor je primio k znanju dopis J. Sogovića, vezan za službeni put u Neum i 
konstatovao da se to treba riješiti u sklopu odluke generalnog direktora o kojoj je rukovodstvo 
Sindikata već razgovaralo sa generalnim direktorom. 
D. Smital je dodao da je dobio informaciju od generalnog direktora da je uplaćena plata za 
juli. 
S. Topalić je dodala da je Predstavnički dom Parlamenta BiH upravo prihvatio da raspravlja o 
izmjenama zakona o Javnom RTV Sistemu po hitnoj proceduri. Da li će izmjene biti usvojene 
biće poznato nakon održane rasprave. 
 
AD 3 Blagajnički izvještaj je primljen k znanju. 
 
AD 4 Izvještaj o saradnji sa BSO osiguranjem je primljen k znanju. 
 
AD 5 Na ovoj sjednici je podijeljena pomoć za sljedeće članove: Amela Saračević – 400; 
Muharem Kovačević – I dio 400; Mirza Pavlović – 400, ukupno: 1.200,00 KM, jednoglasno 
usvojeno. 
 
AD 6. D. Smital je rekao da je Vijeće Ministara donijelo Odluku o reprezentativnosti, ali da ta 
odluka nije još uvijek dostavljena advokatu SSR u BHRT-u. 
N. Čordalija je pohvalio rad izvršnog sekretara SSR u BHRT-u, E. Čengića. 
 
 
 
 

                                                                                          UPRAVNI ODBOR                         
                                                          SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA U BHRT-u 

 


